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متن پرسش

باسمه تعالی. سلام استاد: در سوال و بررسی مختصری از صاحب نظران کردم راجع به فقه جواهری؛ به

این نکته میرسیم که نظر ایشان بر این است که مجتهد با توجه بدست آوردن مزاق شارع می تواند

در مسایل جدید فتوا بدهد این عجب حرفی است بسیار راه گشا ولی آیا عملی است؟ راهکار ان را می

شود تحلیل کنید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر میآید امثال حضرت امام «رضوانااللهتعالیعلیه» در همین فضا فکر

میکردند و مسائل را مطرح میفرمودند. موفق باشید


